
V Borotíně dne 12. září 2024 

  

Z á p i s 

 

ze 13. zasedání Zastupitelstva městyse Borotín konaného dne 12. září 2024 od 19,00 

hodin v zasedací síni na radnici v Borotíně. 

 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

1.1 Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zasedání zahájila a řídila paní Lenka Pípalová. Zasedání je schopno se usnášet. Je 

přítomno 9 zastupitelů (60 % zvolených) a 7 hostů. 

Zapisovatelem byla jmenována paní Markéta Vašíčková, ověřovateli zápisu byli 

jmenováni Rostislav Janda a Vladimír Novotný. 

 

1.2 Program zasedání 

Předsedající navrhla program 13. zasedání zastupitelstva. Vyzvala členy 

zastupitelstva, aby se vyjádřili, zda souhlasí s navrhovaným programem, nebo zda 

navrhují předložený program doplnit či změnit. Bylo přistoupeno k hlasování 

o programu. 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 

3. Postup prací na obecních stavbách, připravované projekty v obci 

4. Účast obce v Honebním společenstvu Borotín 

5. Připomínky, diskuse, různé 

6. Závěr 

Návrh na usnesení č. 184: Zastupitelstvo schvaluje program 13. zasedání 

zastupitelstva dle návrhu předneseného předsedající. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 184 bylo schváleno. 

 

2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda mají k zápisu z minulého 

jednání zastupitelstva nějaké připomínky či jej chtějí doplnit. Nikdo ze zastupitelů 

neměl připomínky. 

 

3. Postup prací na obecních stavbách 

3.1 Intenzifikace a rekonstrukce ČOV – zpracování projektové dokumentace 

Rada městyse prověřila reference na firmu Ing. Petr Frouz s. r. o., IČ: 07682522 a 

rozhodla o výběru dodavatele za nabídkovou cenu 565.000,- Kč (není plátce DPH).  

Byla podepsána smlouva a probíhají práce na zakázce. 

 

K jednání se připojily paní Markéta Čapková a Markéta Marková, počet přítomných 

zastupitelů je 11 (73 %), zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 



3.2 Vytápění v obecních budovách 

3.2.1 Dům č. p. 153 

Byl zpracován projekt na – Ekologizaci zdroje tepla v č. p. 153 v Borotíně. 

Zastupitelé projednali termín realizace a navrhli seznam firem pro účast ve 

výběrovém řízení:  

LATOP spol. s r.o., PROFASTAV s.r.o., SAGATO spol. s r.o., Marek Moos, K.O.K. 

spol. s r.o. 

Návrh na usnesení č. 185: Zastupitelstvo schvaluje seznam firem pro oslovení 

do výběrového řízení na realizaci rekonstrukci vytápění v č. p. 153 a pověřuje starostu 

a místostarostku vyhlášením výzvy. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 185 bylo schváleno. 

3.2.2 Dům č. p. 75 

Zastupitelé projednali změnu způsobu vytápění v č. p. 75. Dle usnesení č. 166 ze dne 

25. 4. 2024 bylo schváleno podání projektové žádosti do IROP na podporu sociálního 

bydlení. Stavba a způsob jejího užívání neumožňují podání žádosti.  

Návrh na usnesení č. 186: Zastupitelstvo ruší usnesení č. 166 ze dne 25. 4. 2024. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 186 bylo schváleno. 

 

3.3 Změna územního plánu č. 1 

Bylo vyhlášeno výběrové řízení na akci: Pořízení změny č. 1 územního plánu Borotín. 

Tato změna se týká pouze digitalizace platného územní plánu. Po jejím zpracování 

proběhne zpracování změny č. 2, která bude řešit možné úpravy územního plánu. 

Zastupitelé projednali znění formuláře pro návrhy na pořízení změny č. 2 územního 

plánu.  

Návrh na usnesení č. 187: Zastupitelstvo pověřuje radu městyse výběrem 

zpracovatele změny č. 1 územního plánu. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 187 bylo schváleno. 

 

3.4 Nákup pozemku v ZBO 1 

Zastupitelé projednali možnost nákupu spoluvlastnického podílu pozemků par. č. 

720/41 o výměře 2889 m2 a par. č. 720/2 o výměře 1431 m2 v zastavitelném území 

ZBO 1. Celková výměra pozemků je 4320 m2 a ideální polovinu 2160 m2 je možné 

zakoupit za cenu 800,- Kč/m2, tedy celkem 1 728 000,- Kč. Zastupitelé diskutovali 

o dalším postupu v případě nabytí vlastnictví – parcelaci a následném prodeji 

stavebních parcel. 

Návrh na usnesení č. 188: Zastupitelstvo schvaluje případný nákup pozemků, 

pověřuje starostu a místostarostku dalšími jednáními ohledně koupě pozemku 

a parcelaci území. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 188 bylo schváleno. 

 

 

 

 



3.5 Výstavba chodníku 

Zastupitelé vzali na vědomí informace o připravovaném projektu na akci: Výstavba 

chodníku Borotín. Jsou připravovány podklady pro zadání zpracování projektové 

dokumentace na stavbu.  

 

4. Účast v honebním společenstvu Borotín 

4.1 Určení zástupce obce 

Zastupitelé projednali účast obce v Honebním společenstvu Borotín. 

Návrh na usnesení č. 189: Zastupitelstvo schvaluje účast obce v Honebním 

společenstvu Borotín prostřednictvím pověřených osob - starosty a místostarostky. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 2 zdržel se. Usnesení č. 189 bylo schváleno. 

 

4.2 Návrh na složení honebního výboru 

Zastupitelé projednali návrh obce jakožto největšího vlastníka pozemků na složení 

honebního výboru. 

Návrh na usnesení č. 190: Zastupitelstvo schvaluje návrh na člena honebního výboru 

Honebního společenstva Borotín obec Borotín prostřednictvím pověřených osob. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 190 bylo schváleno. 

Návrh na usnesení č. 191: Zastupitelstvo schvaluje návrh na člena honebního výboru 

Honebního společenstva Borotín pana Antonína Brože. 

Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Usnesení č. 191 bylo schváleno. 

Návrh na usnesení č. 192: Zastupitelstvo schvaluje návrh na člena honebního výboru 

Honebního společenstva Borotín pana Ondřeje Čichovského. 

Výsledek hlasování: 8 pro, 0 proti, 3 zdržel se. Usnesení č. 192 bylo schváleno 

Návrh na usnesení č. 193: Zastupitelstvo schvaluje návrh na člena honebního výboru 

Honebního společenstva Borotín pana Pavla Drnku. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 0 proti, 6 zdržel se. Usnesení č. 193 nebylo schváleno. 

Návrh na usnesení č. 194: Zastupitelstvo schvaluje návrh na člena honebního výboru 

Honebního společenstva Borotín pana Jiřího Pejšu ml. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 2 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 194 bylo schváleno. 

Návrh na usnesení č. 195: Zastupitelstvo schvaluje návrh na člena honebního výboru 

Honebního společenstva Borotín pana Pavla Kačírka. 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 2 zdržel se. Usnesení č. 195 bylo schváleno. 

Návrh na usnesení č. 196: Zastupitelstvo schvaluje návrh na člena honebního výboru 

Honebního společenstva Borotín pana Karla Chotovinského st. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 196 bylo schváleno. 

 

5. Připomínky, diskuse, různé 

5.1 Pronájem pozemku manželům Roubíčkovým 

Zastupitelé projednali žádost manželů Roubíčkových na pronájem části pozemku 

parc. č. 2178/3 před č. p. 89 v Borotíně. 



Návrh na usnesení č. 197: Zastupitelstvo schvaluje vyhlášení záměru obce 

na pronájem části pozemku konkrétní osobě a pověřuje radu městyse určením 

konkrétních podmínek. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 197 bylo schváleno. 

 

5.2 Směna a odkup pozemků na Basamtce 

Zastupitelé vzali na vědomí žádost pana Jana Kroužka o odkup či směnu části 

obecních pozemků v lokalitě Na Basamtce. Bude projednáváno na příštím zasedání. 

 

5.3 Dílčí přezkum hospodaření 

Zastupitelé vzali na vědomí výsledky dílčího přezkumu hospodaření městyse Borotín 

za část roku 2024. 

 

5.4 Informace ze ZŠ a MŠ Borotín 

Ředitelka školy informovala zastupitele o počtu dětí a žáků ve škole a školce. V MŠ 

je ve dvou třídách celkem 41 dětí, kapacita je naplněna. V ZŠ je 181 žáků v celkem 

10 třídách. Byla rozšířena provozní doba školní družiny tak, aby korespondovala 

s provozem MŠ. Vzhledem ke stále se zvyšujícím nákladům na provoz školy bude 

nutné navýšení provozního rozpočtu. 

 

5.5 Výzvy – dotační tituly a dary spolkům 

Zastupitelé projednali znění výzvy na dotace na podporu činnosti spolků pro rok 

2025, navýšení rozpočtu na dotace pro spolky na 150.000,- Kč, pravidla poskytování 

dotací a pravidla pro poskytování darů obce na pořádání akcí pro veřejnost v roce 

2025. 

Návrh na usnesení č. 198: Zastupitelstvo schvaluje pravidla pro přidělování dotací 

a darů spolkům v roce 2025 a znění výzvy na předkládání žádostí o dotaci na činnost 

spolků v roce 2025.  

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 198 bylo schváleno. 

 

5.6 Poděkování za organizaci a pomoc při setkání Borotínů 

Starosta poděkoval všem, kteří se podíleli na přípravě a realizaci akce Setkání 

Borotínů. 

 

5.7 Termíny zastupitelstva do konce roku 2024 

Zastupitelé vzali na vědomí termíny řádných zasedání zastupitelstva do konce 

kalendářního roku. Zasedání proběhne 7. 11. 2024 od 19,00 hod. na radnici v Borotíně 

a 19. 12. 2024 ve Spolkovém domě. 

 

5.8 Koupě defibrilátoru pro obec 

Pan Pavel Drnka vyzval zastupitele, aby zvážili možnost nákupu defibrilátoru 

do obce. 

 



5.9 Zvonění na zvoničce 

Paní Milena Peterková se dotázala na obnovu zvonění na zvoničce. Zastupitelé vzali 

na vědomí potřebu opravy motoru ke zvonu, který se po rekonstrukci zvoničky 

nepodařilo uvést do provozu. 

 

5.10 Akce městyse 

Zastupitelé vzali na vědomí termín konání obecního plesu dne 28. 12. 2024 

ve Spolkovém domě, dále byli vyzváni k předkládání návrhů na trasu Novoroční 

šlápoty. 

 

6. Závěr 

Schůzi zakončila Mgr. Lenka Pípalová ve 21,40 hodin. 

 

Karel Tůma v. r.                                              Lenka Pípalová v. r. 

     starosta                                                         místostarostka 

  

 


